
 

Vážení investoři, Vážení obchodní partneři,  

na začátku roku 2021 si Vám dovolím krátkou rekapitulaci. Celá naše holdingová skupina prošla v 
loňském roce silnou zatěžkávací zkouškou, na kterou jsme popravdě nebyli připraveni.  

Pandemie COVID se v loňském roce začala šířit do celého světa. Jako mnoho dalších, jsme byli 
nuceni se novým podmínkám přizpůsobit.  

Původní plán na rok 2020 byl dosáhnout tržeb minimálně na úrovni 150 mil. Kč. Dalším cílem 
bylo rozšířit naše výrobní kapacity v oblasti foodu a obalových materiálů. Úspěšně dokončit 
vypěstování plodin v Rusku a rozšířit obchodní síť po celém světě.  

Hned v počátku pandemie jsme začali vše připravovat pro vybudování výroby ochranných pomůcek. 
V červnu jsme uvedli do provozu technologie pro výrobu ochranných pomůcek a do konce loňského 
roku se z naší společnosti stala jednička v České republice a patříme mezi významné dodavatele i v 
zahraničí. Mezi našimi odběrateli najdete ŠKODA AUTO a.s., Nemocnice MOTOL, IKEM, 
LIDL a mnoho dalších.  

Přes všechny potíže se podařilo vypěstovat na vzdálené Sibiři oves a ostropestřec s velmi dobrým 
výsledkem. Rozšířili jsme kapacity ve výrobě na také na Moravě, zejména v oblasti lyofilizování, 
neboli šetrného sušení mrazem, plnění našich velmi úspěšných kelímků vlastní výroby.  

Na konci roku se uvedla do provozu nová výrobní linka na plnění uzávěru Epicap. Tento projekt jsme 
připravovali 2 roky a připravujeme se na něj čerpat schválenou dotaci ve výši 57 mil korun.  

Tržby v loňském roce přesáhly hranici 200 mil. Kč.  

Vážení investoři, Vážení obchodní partneři, dovolte mi, abych Vám poděkoval za Vaší důvěru, kterou 
jste vložili do našeho, velmi úspěšného projektu. V letošním roce plánujeme zakoupení nových 
technologií a tím významné rozšíření výrobních kapacit.  

Díky těmto krokům bychom chtěli dosáhnout tržeb v rozsahu 500 mil korun. Jako jednatel si velice 
Vážím Vaší důvěry, děkuji 
Miroslav Borkovec  


